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1 Penang - Transit City (MOB)
Assemble at Penang International Airport for departure flight to
Zurich.
**Overnight on Board
2 Transit City – Krakow (Poland) (MOB/D)

Upon arrival ,proceed to Explore the 13th century salt mine -
Wieliczka Salt Mine with visit the St Kinga .
**Wieliczka Salt Mine - Being worked for 900 years. It used to be
one of the world’s biggest and most profitable industrial
establishments when common salt was commercially a medieval
equivalent of today's oil.
**Overnight at Krakow
3Krakow - Brno (Czech Republic) (BLD)
Today Krakow city orientation tour include, Krakow Old Town, St
Mary Basilica and St. Florian's Gate. After that tour proceed to Brno.
- It is the second largest city in the Czech Republic. It has been the
central city of Moravia since 1641 and is now the capital of South
Moravia.
**St. Florian's Gate - located in Krakow, Poland, is a famous Polish
Gothic tower built in the early 14th century using red granite as part
of the fortifications of the Old Town of Krakow.
**Overnight at Brno
4 Brno - Prague (BLD)

After breakfast, tour departs to Prague for Orientation tour, includes
Prague Castle, Cathedral of St Vitus and Old Town Square.
**Old Town Square - Often bursting at the seams with tourists, the
old town square features various architectural styles including the
gothic and baroque.Many tourists also may find the Astronomical
Clock on this squareand the tower at the Old Town Hall offers a
panoramic view.
**Cathedral of St Vitus - This cathedral is an excellent example of
Gothic architecture and is the biggest and most important church of
the country.
**Overnight at Prague.

5 Prague - Cesky Krumlov - Linz (Austria) (BLD)

Today tour will depart to Cesky Krumlov which is World Unesco
Heritage Village. Upon arrival, walking orientation tour which
include outview of the Old Castle. Next tour proceed to Linz.
**Cesky Krumlov - situated on the banks of the Vlatava river, the
town was built around 13th century castle with Gothic, Renaissance
and Baroque elements.
**Overnight at Linz
6 Linz - Hallstatt - Salzburg (BLD)

After breakfast, tour departs to Salzburg via Hallstatt for brief
orientation around Hallstatt Village - one of the most beautiful
places in Austria, is growing in popularity for its fairy-tale-like
village, dramatic landscapes, and numerous attractions. Upon
arrival Salzburg city orientation tour to Salzburg Old Town.
**Overnight at Salzburg
7 Salzburg - Transit City (B/MOB)

After breakfast, transfer to airport for return flight home.
**Overnight onboard
8Transit City - Penang

Home Sweet Home



 哈尔施塔特

 布拉格城堡

 克鲁姆洛夫

 Wielizka 盐矿
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1 槟城 - 中转城市（机上用餐）
在槟城国际机场集合，乘飞机前往苏黎世。
**在机上过夜
2 中转城市 - 克拉科夫（波兰） (晚餐)
抵达后，前往探索 13 世纪的盐矿 - Wielizka 盐矿
及观赏圣 Kinga 。
** Wielizka 盐矿 - 开采时间已有 900 年，它曾经是
世界上最大和最古老的盐矿。
**夜宿于克拉科夫
3 克拉科夫 - 布尔诺(捷克) (早午晚餐)
今天克拉科夫市区游览，包括，克拉科夫老城区，
圣玛丽大教堂和圣福里安门。之后团队将前往布尔
诺。- 是捷克的第二大城市，自 1641 年起就成为摩
拉维亚的中心城市，现在也是南摩拉维亚州的首
府。
**圣福里安门 - 位于波兰克拉科夫，是一座著名的
波兰哥特式塔楼，建于 14 世纪初，使用红色花岗岩
砌筑，是克拉科夫老城防御工事的一部分。
**夜宿于布尔诺
4 布尔诺 - 布拉格 (早午晚餐)
早餐后，团队将前往布拉格市区观光于，布拉格城
堡，圣维特大教堂和圣老城广场。
**老城广场 - 游客们可以在广场上的许多教堂中，
发现老市政厅外墙上著名的天文钟，而旧市政厅的
塔楼则可供用来观看老城全景。包括哥特式和巴洛
克式的各种建筑风格。
**圣维特大教堂圣 - 这座大教堂是哥特式建筑的典
范，是该国最大和最重要的教堂。
**夜宿于布拉格

5 布拉格 - 克鲁姆洛夫 - 林茨（奥地利）(早午晚
餐)
今天团队将前往克鲁姆洛夫的城市，它是世界教科
文组织的遗产村。抵达后，步行游览，外观老城
堡。
**克鲁姆洛夫 - 坐落在沃尔塔瓦河的岸边，这个城
市是围绕着 13 世纪的城堡建造的，具有哥特式、
文艺复兴式和巴洛克式的元素。
**夜宿于林茨
6 林茨 - 哈尔施塔特-萨尔茨堡（早午晚餐）
今天，团队前往萨尔茨堡途径哈尔施塔特。游览哈
尔施塔特村庄 - 奥地利最美丽的地方之一，因其童
话般的村庄、壮观的风景和众多的景点。抵达萨尔
茨堡市区后，游览于萨尔茨堡旧城。
**夜宿于萨尔茨堡
7 萨尔茨堡 - 中转城市 (早餐/机上用餐)
早餐后，之后前往机场，搭乘回程航班。
**夜宿于机上
8 中转城市 - 槟城
抵达美丽的家园。


